
Svar til Statsforvalter:

Den nye senderen var opprinnelig ment å gi bedre dekning og kapasitet til kunder i området
Rossland-Vikebø som skulle få sin kobberaksess erstattet av en løsning på mobil. Plassering på
Skjenhøyden/Skintveitmarka var da nødvendig siden kundene befant seg på alle kanter av dette
høydedraget og vi er alltid avhengig av at en ny sender «ser» alle områder vi ønsker gi dekning til. I
forbindelse med innsigelse fra Statsforvalter har vi tatt en ny gjennomgang av behovet i området og
analyser viser at vi nord for Skjenhøyden/Skintveitmarka i dag har mindre behov og kundemasse enn
da vi opprinnelig planla den nye senderen. Den største kundemassen vi nå har behov for å bedre
dekning og kapasitet til er sentrert rundt Vikebø, som markert med rødt under. Det er da mulig for
oss å heller gå videre med en «mildere» løsning enn etablering på Skjenhøyden. Vi kan se på
mulighet for å etablere et mindre inngripende tiltak i området Vikebø, for eksempel med en 12m
eller 18m mast i tilknytning til vår eksisterende sentral RLA (markert med koordinat i kartet under).
Etablering her forutsetter også godkjennelse fra grunneier og kommune, men er et alternativ til
Skjenhøyden som vi tror vil være mindre i konflikt med friluftsinteresser og være godt nok nå som
vårt behov har endret seg.


